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1. Zaokružite broj predavanja prof. Marina kojima ste prisustvovali? 

 

 
 

2. Molimo Vas da ocijenite predavanja prof. Marina ocjenom od 1 do 5 pri čemu je 

1 najniža, a 5 najviša ocjena. 

 

 
 



3. Smatrate li da ste pohađanjem predavanja prof. Marina olakšali spremanje 

ispita/kolokvija iz ovog predmeta? (odgovoriti s DA ili NE, kratko obrazložiti) 

 

da

ne

 
 

Komentari studenata: 

 

- Teorijski dio potkrijepljen s puno primjera kojima je razjašnjeno to teorijsko izlaganje. 

- Profesor odlično objašnjava gradivo i pribliţava ga studentima. (1) 

- Predavanja su sistematizirana putem prezentacija. 

- Ukazivao je na sitne detalje gradiva što je olakšavalo spremanje gradiva.  

- Jednostavan i simpatičan, daje primjere iz prakse.  

- Zanimljiv i razumljiv. (2) 

- Prevelik fokus na jedan dio što oteţava učenje. 

- This is yet to be seen! 

- Mogao bi bolje naglasiti ono što je bitno.  

- Instituti se objašnjavaju na primjeru, pa je proces shvaćanja ubrzaniji. (5) 

- Preopširan.  

- Knjiga je preopširna. Na predavanjima se puno toga  pojasni što je bitno a što je manje 

bitno. Osim toga, neke stvari su se promjenile odkad je knjiga napisana. (1) 

- Da! 

- Prednost predavanja je kontinuirani rad, a posebno se isplati ako će kolokvij uglavnom 

biti koncentriran na prezentacije i predavanja.  

- Da. Profesor ukazuje na bitne djelove gradiva za kolokvij! Tjera nas na kontinuirani 

rad.  

- Ne drţi monolog već komunicira sa studentima što pomaţe shvaćanju.  

- Na predavanju se detaljno objašnjavaju ključni problemi iz odreĎenog područja.  

- Da, lakše je ako se predavanja pohaĎaju.  

- Gradivo u knjizi prof. Pavića nije dobro objašnjeno, predavanja pomaţu shvaćanju.  

- Bolje je kad ti netko prvo objasni, kasnije je lakše.  

- Profesor daje puno dobrih primjera i često naglasi nešto što moţda ne piše na 

prezentacijama ili u knjizi, mnoge stvari se zapamte već tako što ih se čuje na 

predavanju.  

- U svakom slučaju prisustovanje predavanju koje prati knjigu olakšava učenje doma. 

Profesor je koncentriran na bitne stvari te nema digresije već su predavanja zaista 



koncipirana na način da pomaţu pri učenju. TakoĎer, profesor je napravio mali 

repetitorij.  

- Kontinuiranim dolascima sam u toku, manje vremena mi treba da naučim. Stvarno je 

jednostavnije i učiti kod kuće nakon što je već objašnjeno gradivo na predavanju. Da 

nisam kampanjac, bilo bi još bolje da se spremim unaprijed kako je i zamišljeno od 

strane katedre.  

- Ovisi o rezultatima kolokvija. :) 

- Crteţi su bili fora a repetitorij super.  

- Prof. Marin je odličan predavač! Vrlo jasno objašnjava materiju, daje puno primjera 

pomoću kojih studentima pribliţava gradivo. Predavanja su zanimljiva, zabavna i 

svakako korisna.  

- Materija je nova, nepoznata i opširna. Predavanja su mi pomogla pri razlučivanju 

bitnog od nebitnog! 

- Čini gradivo zanimljivim. Nije toliko suhoparno koliko bi moţda bilo bez predavanja. 

Upućuje na bitne stvar, uči nas kako razmišljati kao pravnici! Potiče na logičko 

razmišljanje i razumijevanje. Vrlo ugodna atmosfera. Profesor je pristupačan i voljan 

objasniti više puta.  

 

4. Smatrate li da ste pohađanje predavanja prof. Marina doprinijelo povećanju 

Vašeg općeg pravnog znanja i razumijevanja prava? (odgovoriti s DA ili NE, 

kratko obrazložiti) 

 

da

ne

 
 

Komentari studenata: 

 

- Primjerice, saznala sam da ZET odgovara za štetu, ako doĎe do sudara, osobi koja u 

vozilu nema kartu. Zanimljiv podatak. 

- Osim gradiva pomorskog prava, često smo bili podsjećani na ranije naučene pravne 

pojmove.  

- Slušajući profesora Marina raste zanimanje za pravo općenito. Na zanimljiv način 

isprepliće različite elemente ukazujući i na praksu.  

- Razmatranje pojedinih slučajeva potiče se naše razmišljanje i primjena već stećenih 

znanja. (2) 



- Profesor povezuje probleme sa predavanja s raznim drugim granama prava, ne 

odstupajući od teme. (4) 

- Proširila sam svoje pravno znanje o osiguranju s obzirom da je ovo prvi kolegij u 

kojem smo se uopće dotakli tog pitanja na ovom fakultetu.  

- Da. Cijeli sustav pomorskog prava ne bih mogla razumijeti na način na koji sad 

razumijem da sam sama iz knjige učila.  

- Ne sumnjam u znanje prof. Marina, ali ni u svoje „ pravno znanje i razumijevanje“ 

- Jako je korisno jer povezujemo gradivo sa svojim ranijim pravnim znanjem što uvelike 

olakšava učenje i razumijevanje materije.  

- Općeg pravnog znanja? Ništa posebno.  

- Neki instituti, poput naknade štete, su mi mnogo jasniji iako sam poloţio graĎansko 

pravo.  

- Da, posebno zato jer sam shvatio vlastite rupe u znanju.  

 

5. Vaše mišljenje o nastavnim metodama korištenim na predavanjima prof. 

Marina? 

 

- SviĎa mi se to što su prezentacije dostupne prije predavanja no one bi trebale biti 

detaljnije. (1) 

- Prezentacije su odlične, super sistematiziraju gradivo. (2) 

- Primjeri su odlični! (2) 

- Super. Daje nam zadatke da nas potakne na razgovor.  

- Na ovom fakultetu teško je imati individualni pristup, no prof. Marin uspijeva u tome.  

- Pohvalna je sistematizacija gradiva kao i primjeri ugovora koje smo dobili na uvid 

kako bismo bolje shvatili gradivo.  

- Like.  

- Prezentacije su super i odlično je to što ih stavlja na internet, ali iskreno - šteta što nisu 

duţe jer je super način za ponavljanje! (konkretno-nema recimo svih podjela 

teretnice).  Cijenim njegov smisao za humor i dodatne materijale. Osobito je odlično 

što ponekad naglasi koje stvari ne moramo naučiti napamet nabrojati. :) 

- Primjeri i crteţi su korisni. (2) 

- Zanimljiv, interaktivan.  

- Duhovitost zbog koje smo produktivniji na kraju.  

- Smatram da je profesor zanimljiv i nadasve simpatičan i ima topao pristup prema 

studentima.  

- Moderan.  

- Mislim da su predavanja usmjerena na to da nas potaknu na razmišljanje i istinsko 

razumijevanje problema što jako cijenim i nadam se da će se takav pristup zadrţati i 

na ispitu. SviĎa mi se što uvijek dobijemo širu sliku i ţivotni izraz suhoparnih pravnih 

fraza.  

- Super! (5) 

- Prezentacije su ok, čak i jasnije od prezentacija prof. Radionov. Simpatično crta po 

ploči.  

- Nastavne metode su primjerene. (1) 

- Odlične su jer koristi prezentacije koje saţeto sadrţavaju bitno, ali ne stoji samo na 

jednoj i obraţlaţe ju, nego povezuje vraćajući se na prijašnje.   

- Super primjeri! Tek nakon mozganja sa problemima moţemo vidjeti jesmo li i u kojoj 

mjeri usvojili lekciju koju smo taj dan obraĎivali! 

- Čini predmet zabavnim.  

- Volim materijale koje donosi.  



-  SviĎa mi se što predavanja ne traju dulje od tri sata.  

 

6. Što smatrate kvalitetnim elementima predavanja prof. Marina? 

 

- Odličan predavač sa puno smisla za predavanje.  

- Razumijevanje za studente, humor, ponavljanje gradiva, razlikuje teţinu i vaţnost 

dijelova gradiva... 

- Interakcija sa studentima. Zanimljiv. (4) 

- Kroz duhovitost i jednostavnost pribliţava gradivo studentima.  

- Objašnjava kako stvari funkcioniraju u praksi.  

- Predavanja kreću relativno na vrijeme. Crtanje problematičnih zadataka na ploču i 

puno praktičnih primjera. (1) 

- Pristupačnost. Ne vide se promjene raspoloţenja kao kod nekih predavača/ica. 

Duhovit je i time pridonosi dobroj atmosferi na predavanju, a time potiče i odlazak na 

predavanja. (3) 

- Opuštena atmosfera i dobar odnos sa studentima. (5) 

- Prezentacije i ţivotopisni primjeri. (5) 

- Smiren, jasno i konkretno odgovaranje na pitanja, prati gradivo i nema digresija. Iako 

je nekad naporno dolazit na faks 2 puta, ipak ovako kraća predavanja bolja su za 

učenje i koncentraciju.  

- Dopušta pitanja i raspravu, strpljiv.  

- Repetitorij i pitanja koja postavlja tijekom predavanja.  

- Naglašava vaţno. Potiče raspravu i pravno razmišljanje. (1) 

- Dinamična i kvalitetna predavanja.  

- Brzo se prolazi kroz sloţeno gradivo.  

- Kada se Herr Marin igra laserom.  

- Duhovitost i strpljivo odgovaranje na sva pitanja ljudi koji sabotiraju predavanja da bi 

bili primjećeni.  

- Postavljanje pitanja i problema pa ih onda zajedno pokušavamo riješti, a tek onda daje 

opća pravila.  

- Konkretnost.  

- Skiciranje na ploči pojedinih odnosa (ugovornih i izvanugovornih) radi lakšeg 

razumijevanja. Prepričavanje slučajeva iz prakse, strpljivo odgovaranje na pitanja 

studenata. Profesor je uvijek dobre volje! 

- Vizualnost.  

- Čini gradivo zanimljivim. Dinamika predavanja je prilagoĎena studentima. Svako 

predavanje je zaokruţena cjelina pa izostanak sa jednog ne čini nemogućim praćenje 

ostalih.  

- Iscrpni primjeri, crtanje po ploči. Kvalitetni odgovori na pitanja (što je doista rijetko). 

Mnogi profesori uopće ne znaju valjano odgovoriti na pitanje. Odgovaraju „reda radi“, 

prof. Marin se zaista potrudi razumijeti pitanje i iscrpno i okolnosno na njega 

odgovoriti. Kompletnost.  

- Kvalitetno je to što pojednostavi elemente koji su u knjizi nepotrebno preopširno 

objašnjeni.  

 

7. Što smatrate nedostacima predavanja prof. Marina?  

 

- Šture prezentacije koje ako dobro ne shvatimo ne moţemo sami učiti po njima.  

- Ponekad se previše fokusira na pojedine djelove gradiva pa ne stignemo obraditi cijelo 

predviĎeno gradivo.  



- Zakomplicira pojedine teme koje nije nuţno previše objašnjavati.  

- Nekad se jako sporo prolazi kroz PPT slide-ove koji su zasićeni tekstom pa lako padne 

koncentracija i javlja se umor, ali valjda je materija takva.... 

- Ponekad okrene leĎa prednjim redovima dok hoda okolo pa ga se slabo čuje. Ponekad 

prebrzo/pretiho govori neke riječi.  

- Moţda da se materija još malo pribliţi studentima. Nekima je materija malo daleka jer 

su im i sami pojmovi (vrsta brodova, financiranje brodogradnje...) malo daleki.  

- Ponekad se previše zadrţava na očitom. (1) 

- Po mogućnosti više se drţati gradiva, ne ići preširo u druge priče.  

- Ništa posebno. (7) 

- Ništa! Da je bar više profesora kao prof. Marin na faksu.  

- Količina gradiva - šteta što se ne moţe obraditi sve obuhvaćeno u knjizi. 

- Ponekad nas zbunjuje.  

- Ponekad dugo čeka na odgovor ili predugo sa studentima raspravlja jedno pitanje pa se 

dugo čeka na pravi odgovor i oduţuje se predavanje.  

- Brzina prelaţenja tema.  

- Vidjet ćemo poslije ispita! 

- Sa ţeljm da se predmet učini zabavnijim, profesor isuviše pojednostavljuje stvari, 

stavljajući akcent na neprijeporna pitanja, a manje se bavi sloţenijim stvarima kao što 

su preklapanja raznih konvencija u primjeni.  

- Mali nedostatak je samo to što, u usporedbi sa prof. Radionov, slabo naglašava 

najbitnije djelove gradiva za kolokvij ili ispit. (1) 

- Ponekad je teško pratiti njegovo izlaganje. (1) 

- Ponekad malo predugo sluša mišljenja studenata i predugo nas drţi u neizvjesnosti s 

odgovorom na pitanje koje je postavio.  

- Ponekad ima preduge digresije na kojima se zna izgubiti dosta vremena i gubi se 

konkretan tok predavanjima. 

- Bit će mala zamjerka ako kolokvij bude teţak.  

- Kad se radi o primjerima (konkretnim situacijama) puno vremena se gubi na razradi 

primjera a šturo se obrazlaţe sam zaključak (rješenje problema).  

 

8. Biste li preporučili pohađanje predavanja prof. Marina Vašoj kolegici/kolegi 

s niže godine studija? (odgovoriti s DA ili NE; kratko objasniti). 

 

da

ne

neodgovoreno

 



 

Komentari studenata: 

 

- Već jesam! 

- Da, zbog lakšeg polaganja kolokvija ili ispita. (1) 

- Zabavno. Korisno. Nije naporno. (1) 

- Ne moţe odmoći. :)  

- Ako se misli uskoro polagati ispiti ili kolokvij, predavanja su svakako korisna. (6) 

- Super je.  

- Predavanja su odlična zbog lakšeg razumijevanja gradiva. (1) 

- Odličan način da bi se dobio uvid u praksu i teoriju.  

- Pribliţavaju predmet studentima.  

- Zanimljiva prezentacija gradiva koju pohaĎa (SVOJEVOLJNO!) velik broj ljudi u 

komparaciji sa ostalim predavanjima.  

- Puno se moţe naučiti.  

- Da, neka se uvjere kako dobra predavanja mogu biti.  

- Zbog lakšeg savladavanja gradiva i spremanja ispita i jer se kroz primjere na 

predavanju lakše shvate pojedini dijelovi koji bi moţda mogli biti nejasni.  

- Da, lakše je shvatiti gradivo, ostaje dugoročnije u sjećanju od pukog reproduciranja 

činjenica.  

 

9. Vaš dodatni komentar o predavanjima prof. Marina?  

 

- Predavanju su super i svakako su bila korisna. (1)  

- Najugodniji predavač na faksu. Strpljiv, razumljiv, predaje sistematično, ugodan 

prema kolegama i zabavan. :) Ţao mi je što nisam odslušala sva predavanja.  

- Vječna raspoloţenost diţe studente u praćenju nastave.  

- Zanimljivo, korisno.  

- Dobar smisao za humor.  

- Strpljiv i iznenaĎujuće humorističan.  

- Studenti jako cijene ugodnu i opuštenu atmosferu na predavanjima, ne ustručavaju se 

pitati i komentirati i to nam čini studiranje ugodnijim i time lakšim. Hvala na 

ljudskosti, čekamo je i na ispitu.  

- Stavljanje power point prezentacija barem dan prije predavanja odnosno ne stavljanje 

par sati prije. 

- Profesor je jako simpatičan i pristupačan studentima s čime se ja osobno prethodnih 

godina nisam baš susretala. (1) 

- Bilo bi moţda korisnije da smo anketu dobili nakon kolokvija, jer bi tada bolje mogli 

ocijeniti koliko su predavanja bila korisna.  

- Pristojan i simpatičan. Ne histerizira kad netko uĎe u dvoranu nakon početka 

predavanja. ( kao prof. Radionov) 

- Samo neka nastavi biti tako etuzijastičan i duhovit, takvih je malo na fakultetu.  

- Nadam se da je ovako pozitivan i na ispitu. Bilo bi razočarenje da nije! 

- Samo pozitivno! 

- Nisam poţalila dolaske.  

- Zbog preklapanja termina nisam mogla prisustovati na više njih, ali vjerojatno su 

dobra kao i ono na kojem sam bila.  

- Ţao mi je što nisam bila na više predavanja, ali zbog ispitnih rokova i spremanja 

drugih ispita to nije bilo moguće.  

- Zadovoljna sam.  



- Volio bih da ne ostane samo na prezentacijama nego da se bude u koraku sa modernim 

metodama predavanja. Ali, to je opet više do faksa nego do profesora.  

- Nije posebno vezano za prof. Marina, ali nije mi jasno zašto oni koji izlaze na kolokvij 

moraju učiti knjigu + PPT, a oni koji izlaze na redovan ispit ne uče PPT. (ako nisam u 

krivu) 

- Neka tako nastavi, omiljen je i super profesor.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                         Zahvaljujemo na suradnji! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


